
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. március 26. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

T estül éti ülés helye: V árosháza T anácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogyvári Mária, 
Urvald Péter képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos László 
pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Piac üzemeltetése, helyi rendelet felülvizsgálata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

3. / 2024. évi Közbeszerzési Terv elfogadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

A J  Sásdi Általános Iskola átszervezésének véleményezése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

5. / Fonyódligeti üdülési díjak megállapítása
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

6. / Szociális tüzelőanyag támogatás igénylése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7. / Újszülött köszöntő program indítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

8. / Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának támogatása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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9./ Kitüntető díjak adományozása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

10. / Szavazatszámláló bizottsági tagok kiegészítése
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

11. / Beszámoló a polgármester és a Népjóléti Bizottság átadott szociális hatáskörben hozott
döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 9- 
11./ napirendi pontokat, mivel személyi ügyről van szó.

Napirendek tárgyalása:

1.1 Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a vállalkozó által küldött árképzésről -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a közmeghallgatással egybekötött 
legutóbbi testületi ülésük 2024. február 26. napján volt. Sásd Város Önkormányzata és a CYEB 
jóvoltából az ingyenes lakossági LED-csereprogramról tájékoztatták a lakosságot. A 
programba március 31-ig lehet regisztrálni interneten keresztül, amelyhez Bódog Tamás 
hivatali kollégája nyújt segítséget. Március 2-án elindult a Sásdi Tanuszoda terheléses 
próbaüzeme, ami átmeneti háromhetes nyitvatartást jelent, ezt követően változik majd a 
nyitvatartási idő. Nagyon örül annak, hogy megnyitott és működik az uszoda. Március 5-én a 
sásdi óvodások látogatást tettek a Hivatalban, a nagyteremben rendhagyó ovis testületi ülést 
tartottak. Megköszönte a látogatást, máskor is szívesen látják az óvodásokat. Ugyanezen a 
napon találkozott Wágner Mihály ügyvezetővel a fedett piac garanciális hibajavítás 
előrehaladásának egyeztetése miatt. Ezen a napon az önkormányzat kisbuszával a Sásdi 
Vendéglátóipari Középiskola oktatói és tanulói Budapestre utaztak a Pataki János 
Emlékversenyre, ahol az iskola oktatói és tanulói kiváló eredményeket értek el. Megköszönte 
Keserű József sofőrnek a közreműködést. Március 6-án a Levendula Klub és az Őszidő Klub 
nőnapi rendezvényein vett részt képviselőtársaival, megköszönte a meghívást. Március 8-án 
alpolgármester úrral közösen köszöntötték az önkormányzati intézmények, a Hivatal, a 
háziorvos szolgálatok hölgy dolgozóit Nőnap alkalmából. Március 10-én az Újtelep húsvéti 
ünnepi díszbe öltözött. Minden évben számíthatnak az újtelepi csoport lelkes önkénteseire. 
Megköszönte a példaértékű munkát.
Március 12-én szintén tárgyaltak Wágner Mihállyal, az Investment Kft. képviseletében a 
piaccsamokkal kapcsolatos garanciális hibajavítások előrehaladásáról. Nagyon fontos, hogy 
minden megbeszélésről jegyzőkönyv készüljön és fix határidőt tűzzenek ki a kivitelezőnek a 
hibák javítására. Fontos, hogy a menetrendet tartani tudják, hiszen május 18. napján kerül sor 
az épület átadására. Ezen a napon rendkívüli testületi ülést is tartottak.
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A köztársasági elnök ezen a napon tűzte ki hivatalosan is az önkormányzati és EP választások 
időpontját, a választás 2024. június 9-én lesz. A képviselő-testület valamennyi tagja 
kinyilvánította szándékát arra vonatkozóan, hogy a következő választáson újra kívánnak 
indulni, az összefogást nemcsak szavakban, de tettekben is valósággá téve, hogy ebben is példát 
mutassanak az országnak, mindezt megköszönte valamennyi képviselőnek. Március 14-én 
ünnepi díszbe öltöztek a város főutcái. Megköszönte Győri-Korom Viktóriának, Győri 
Tesszának, Keserüné Győri Rózsának, Keserű Józsefnek, Kusz Péternek, Kusz Barbarának, 
Büki Mártának és Ragoncsa Józsefnének a munkáját, akikre szintén minden évben 
számíthatnak. Március 14-én tartották a Sásdi Általános Iskola aulájában a Március 15-i 
megemlékezést. Megköszönte a felejthetetlen és szép műsort az iskola diákjainak és a 
felkészítő, közreműködő pedagógusoknak. Március 16-ára elkészült a Mártírok útján az 1944. 
december 1-én kivégzett sásdi polgároknak emléket állító tábla helyreállítása. Megköszönte a 
Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozóinak munkáját. A Sásdi Tanuszodába apró 
figyelmességként fellépőket vásároltak a kicsiknek a hajszárítókhoz. Március 18-án a Komlói 
Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységét értékelő értekezlet megtartására került sor 
Komlón, ahol Pintér Gábor alpolgármester vett részt.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy Oletics Károly r.alezredes, kapitányságvezető 
értékelte az elmúlt évet. Örömmel hallotta, hogy csökkenő tendenciát mutatnak az elkövetések.

Dr. Jus/timicr János polgármester elmondta, hogy a Mindennapi ABC-nél felszerelésre 
került 2 db új térfigyelő kamera. Március 19-én Karsai Dániellel és kolléganőjével az EU 
Winner Kft. részéről egyeztetést tartottak a bruttó 100 mFt összegű, az „Élhető települések” 
című TOP Pluszos pályázat módosításáról. Ennek alapján új pályázati célra, új helyszínen 
kívánják megvalósítani a projektet. A csapadékvíz-elvezető projekt helyett a „Közösségi 
közlekedési infrastruktúra fejlesztése” című projektet szeretnék megvalósítani a Deák téren. Az 
Irányító Hatóságtól megérkezett az állásfoglalás, amely tartalmazza az új cél megvalósításához 
szükséges feltételeket. A mai napon a tervezővel megtekintették a helyszínt, végigjárták a Deák 
téri akcióterületet. Ennek a keretében új útburkolatot kapna a 66-os útról nyíló autóbusz
állomás környéke, beleértve a parkolót is, a Deák tér 1-3. szám alatti épületek előtti útszakaszt, 
szervízútként a Szolgáltatóház mögötti utat, az egykori Coop bolt előtti járdaszakasz felújítását, 
továbbá a Deák tér felöli parkoló és a Szolgáltatóház körüli járda felújítását, beleértve a 
csapadékvízelvezető rácsos rendszert is és a Kaposvári út felöli oldalát is. Március 20-án Maár 
Zoltán tervezővel és munkatársával, illetve Magyari János vállalkozóval folytatott 
megbeszélést a turisztikai pályázattal kapcsolatban. A terv elkészítésének határideje április 30. 
Több lehetséges alternatívát is tervezett. Ahhoz, hogy az egész épületegyüttes felújításra 
kerüljön, elképzelhető, hogy szükség lesz majd ráemelési igényt benyújtani. Úgy tűnik, hogy 
megmenthető a volt mozi épülete is.
Elmondta, hogy a 2024. évi költségvetés tartalmazza a legnagyobb önerős fejlesztéseket. 
Ugyanezen a napon a Soltút Kft. képviselőjével végigjárták a területeket. Az aszfaltozási 
munkák április végén kezdődnek. A Fáy A. utca kap új burkolatot a József A. utca 
kereszteződésétől. A Zöldfa utca végéig a garázssomál lévő út is aszfaltozásra kerül. A 
döntésnek megfelelően a Móricz Zs. utcának a Kaposvári út és a Tompa M. utca közötti 
szakaszát, továbbá a Hősök terének a legrosszabb szakaszát is felújítják. Ezen kívül tervezik a 
Kolozsvár utca pékség előtti parkolójának meghosszabbítását, illetve a padka rendezését. 
Március 23-án a Helyiek a Városért Egyesület az újtelepi civilekkel együttműködve újabb 
örökbefogadott közterületet tett rendbe a Móricz Zs. utca és a Kaposvári út kereszteződésében, 
ahol üdvözlőtáblát helyeztek el virágdíszítéssel. Ugyanilyen tábla látható a Jókai utca végén is. 
Megköszönte az önkéntesek munkáját.
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Március 25-én tájékoztatta a lakosságot arról, hogy 2024. április 10-től kezdődően minden 
második hét szerdáján a Dél-Kom Nonprofit Kft. ismét megnyitja sásdi ügyfélképviseletét a 
Városházán. Elmondta, hogy elbontásra került a Betlehemnek helyet adó építmény a Kaposvári 
úti buszmegállónál, aminek a helyére új buszváró épül. Ezen a területen álló kiszáradt fa 
kivágásra kerül majd. A településfásítási program keretében tudják majd pótolni a fát. A 
Rákóczi úti pékség előtt buszmegálló féltető szerkezetének az építése folyamatban van, 
megoldásra vár még a csapadékvíz elvezetése is. Tájékoztatta a testületet, hogy a Városháza 
külső homlokzatának felújítását, festését tervezik, emiatt levélben megkeresték a Baranya 
Vármegyei Kormányhivatalt az ezzel járó költségek miatt. A mai napon megérkezett a 
Kormányhivatal válasza, miszerint hozzájárulnak a Városháza épületének külső homlokzati 
felújításához, festéséhez közel 1 mFt összegben. Elmondta, hogy a Városháza alatti alagsorban 
készül az irattár helye. Megköszönte a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozóinak a 
munkáját. Jelenleg az irattár a Sásd, Kossuth L. u. 1. szám alatti épületben van, ami felújításra 
vár, ezért szükséges az új irattár kialakítása. Elmondta, hogy az energetikai pályázat 
közbeszerzési eljárásában eljutottak az ajánlatok bontásáig. Hamarosan lezárul a közbeszerzés, 
ezután aláírásra kerül a szerződés és megkezdődhetnek a munkálatok. Közzétételre került a 
városközponti fedett piac üzlethelyiségek bérleti jogára a pályázati felhívás. Az egészségház 
építésével kapcsolatos TOP Pluszos pályázat ex ante vizsgálata még nem zárult le. A 
megküldött hiánypótlásnak eleget tettek. Bízik abban, hogy a vizsgálat hamarosan lezárul, 
ezután kiírásra kerülhet a közbeszerzés, a kivitelezővel szerződést köthetnek, májusban 
tervezhetik az alapkőletételt.

Koszorús Tímea jegyző tájékoztatta a testületet, hogy az üzlethelyiségek pályázati eljárásában 
április 17-én lesz a bontás, addig várják az ajánlatokat. A helyiségeket április 4-én és április 11- 
én lehet megtekinteni. A holnapi naptól már benyújtható a pályázat. A visszaköltöző bérlők is 
kézhez kapták a szerződéstervezeteket úgy, ahogy erről a testület döntött. Számukra is leírták a 
legfontosabb információkat a visszaköltözéssel kapcsolatban. Április 15-ig kérik megkötni a 
szerződést, május 1-ig a háromhavi óvadék, illetve minimum 50 eFt letét befizetését követően 
kézhez kapják az üzletek kulcsait. Május 18-án lenne a piaccsamok ünnepélyes átadása, ezt 
követően nyithatnak az üzletek.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz közszolgáltatás pénzügyi beszámolóját is kézhez kapták a képviselők a vállalkozótól.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy Deák Zsolt kaposszekcsői vállalkozót jelölték meg 
kijelölt közszolgáltatónak 2015-ben, ekkor állapították meg a szennyvízszippantásnak a díját, 
ami 2.000,-Ft+áfa/m3, A vízgazdálkodási törvény módosítása szerint a közszolgáltató évente 
köteles beszámolni az önkormányzat felé, amelyben kimutatja a közszolgáltatás költségvetését.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a pénzügyi beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

36/2024. (ÍII.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja 
Deák Zsolt egyéni vállalkozó közszolgáltató beszámolóját a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvízzel kapcsolatos 2023. évi 
közszolgáltatói tevékenységéről.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester a következő előterjesztéssel, a polgármester 2024. évi 
cafetéria juttatásával kapcsolatban bejelentette személyes érintettségét. Kérte ennek 
elfogadását.
Az ülés vezetését átadta Pintér Gábor alpolgármesternek.

Pintér Gábor alpolgármester az ülés vezetését átvette. Javasolta a testületnek, hogy a 
polgármester napirendi ponttal kapcsolatos személyes érintettségét állapítsa meg.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

37/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármesternek a polgármester 2024. évi cafeteria juttatásával 
kapcsolatos személyes érintettségét megállapította, a szavazásból 
kizárta.

Koszorús Tímea jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy az idei költségvetésben a 
testület már elfogadta a polgármester cafeteria juttatás ez évi összegét, de szükséges ezt egy 
formális határozatban is elfogadni. Kérte a testületet, hogy Dr. Jusztinger János polgármester 
részére 2024. október 1-ig terjedő időre állapítsa meg a rendeletben foglalt cafeteria juttatás 
arányos összegét, azaz nettó 300.000,-Ft-ot.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta a testületnek jegyző asszony javaslatának elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és
ellenszavazat nélkül (Dr. Jusztinger János polgármester napirenddel kapcsolatos elfogultsága
miatt nem szavazott) -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

38/2024, (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármester részére 2024. január 1 -tői október 1-ig nettó 300 ezer forint 
összegű cafetéria juttatást állapít meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Pintér Gábor alpolgármester

Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte a testület döntését, visszavette az ülés 
vezetését.

Koszorús Tímea jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy az önkormányzatot 
megkereste a Közösségért Alapítvány a Pszichiátriai Betegséggel Élők Felépüléséért Dél- 
Baranya civil szerveződés. Feladatuk, hogy Komló és Pécs területén mentális betegek számára 
szociális szolgáltatással segítő ellátást működtetnek. Ez a szociális törvényben szabályozott 
közösségi pszichiátriai ellátás formát jelenti. De annak ellenére, hogy kizárólag ezekben a 
járásokban dolgoznak, jelenleg vannak már sásdi vagy hegyháti gondozottaik is. Ezért 
szeretnék bővíteni a tevékenységüket, Sásd területén is gondozásba vennék ezeket a 
személyeket. A közösségi pszichiátriai ellátás támogatja a klienst és környezetét szociális 
kompetenciájának hatékonyabb működtetésében. Tevékenységeik: esetkezelés,
készségfejlesztés, mentális gondozás, életviteli tanácsadás, betegútkoordináció. A mentális 
betegek az egészségügyi szolgáltatások keretében is segítséget kapnak, szorosan 
együttműködik ez a szociális szolgáltatás az egészségügyi ellátást végző gondozóval. 
Együttműködési megállapodásuk van a PTE Pszichoterápiás Klinika Mentálhigiéniás 
Szakrendelő gondozójával. Az állami normatívából fenntartható a szolgáltatás az egyesületi 
keretekben, azonban a szolgáltatás elindítása, mivel ez többletkapacitást jelent, annak 
érdekében, hogy befogadják az állami finanszírozási rendszerbe, ahhoz az önkormányzatnak 
kell elindítania, majd átadni civil szervezetnek. Ez is akkor lehet zökkenőmentes, ha az állami 
normatíva azonos az önkormányzati körben és a civil körben is. Ennek érdekében a 
Belügyminisztérium Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatások Főosztályának állásfoglalását 
szerezte be az egyesület, amely biztosítja az önkormányzatot, hogy ugyanazon jogcímen és 
azonos összegben feltételek mellett megilleti a települési önkormányzatokat is és minden más 
nem állami szociális fenntartót is ez a támogatás, tehát nincs akadálya a fenntartóváltásnak. A 
testületnek arról kellene állást foglalni, elvi döntést hozni, a sásdi képviselő-testület szeretné-e 
ezt a szolgáltatást bevezetni, és ebben az esetben lehet további tárgyalásokat folytatni.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, ha nem sikerülne az átvétel, az önkormányzatnak mindez 
milyen költségekkel járna?

Koszorús Tímea jegyző a kérdésre válaszolva elmondta, hogy tudomásuk szerint a kapott 
normatívából ellátható a szolgáltatás. Nagyobb kérdés az, hogy lesznek-e szakemberek?

Dr. Jusztinger János polgármester megkérdezte, hogy ezzel kapcsolatban készült-e 
költségbecslés?
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Koszorús Tímea jegyző a kérdésre válaszolva elmondta, hogy nem készült. Tudomása szerint 
2 fő szakembert szeretnének foglalkoztatni. Véleménye szerint hívják meg az alapítvány 
képviselőjét, aki a szolgáltatásról kellő tájékoztatást nyújt majd a testületnek.
A népkonyhával kapcsolatban elmondta, hogy a holnapi nap folyamán a Baranya Vármegyei 
Kormányhivatal tart helyszíni ellenőrzést a működési engedéllyel kapcsolatban.

Dr. Jusztiniier János polgármester elmondta, hogy május 18-án átadásra kerül a 
városközpont és a fedett piac beruházás. Úgy látják, hogy az épületben a leázási problémák 
megszűntek. Elmondta, hogy a szökőkútnál lévő lámpák besüllyesztése folyamatban van. Az 
önkormányzat vállalta az aszfaltozást, a parkosítást. Tájékoztatta a megjelenteket, hogy április 
1-től Ambrus Attila látja el a piaccsamok üzemeltetésével kapcsolatos feladatokat, továbbá a 
Hősök tere, a Szoborkert, a Fáy A. utcai és a Deák téri játszótér környezetének a rendezését. 
Jegyző asszony közreműködésével, segítségével parkosításra kerül majd sor.

Székelv Szilárd képviselő tájékoztatta a testületet az Asztalitenisz Szakosztály vezetőjének 
kéréséről, amely szerint pályázatot nyújtanának be pingpong-asztalok és egyéb eszközök 
beszerzésére, amihez az önkormányzat támogatását és segítségét kéri. A vezető majd keresni 
fogja polgármester urat ez ügyben.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy Melczer-Szabó Szilvia intézményvezető 
tájékoztatta, hogy a következő olaszországi esemény (Usseaux) 2024. május 13-15. között kerül 
megrendezésre, ahová várják a sásdi önkormányzat részéről kijelölt személyeket.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását azzal, 
hogy a Közösségért Alapítvány a Pszichiátriai Betegséggel Élők Felépüléséért Dél-Baranya 
képviselőjével folytassanak további tárgyalásokat a közösségi pszichiátriai ellátás beindítása 
érdekében.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

39/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta azzal, hogy a Közösségért Alapítvány a 
Pszichiátriai Betegséggel Élők Felépüléséért Dél-Baranya képviselőjével 
folytassanak további tárgyalásokat a közösségi pszichiátriai ellátás 
beindítása érdekében.

Határidő: azonnal és további tárgyalásokra 2024. október 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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2./ Piac üzemeltetése, helyi rendelet felülvizsgálata 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  az előterjesztésről, rendelettervezetről és az üzemeltetési 
szerződésről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az első tisztázandó kérdés a piac típusa. A céljaiknak, 
különösen a projekt pályázatának benyújtása során megfogalmazott céloknak a helyi termelői 
piac, tehát a piac közelében működő helyi előállítású termékeket árusító kistermelők 
befogadása felel meg, javasolta, hogy helyi termelői piacként működtessék az új piacot. 
Javasolta, hogy ezt fogadják el. Ennek megfelelően a helyi rendeletet is felül kell vizsgálni. A 
rendelet már nem felel meg a magasabb szintű jogszabályoknak. Nincs szükség már rendeletben 
szabályozni a piac működését, javasolta a rendelet hatályon kívül helyezését. A másik 
eldöntendő kérdés a piac működésével kapcsolatos szabályok mellett, hogy ki legyen az 
üzemeltetője, erre a legkézenfekvőbb megoldás a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. Erre 
vonatkozóan a Kft-vel üzemeltetési szerződést kell kötni. A piac működtetési, üzemeltetési 
szabályai közül a legfontosabb, hogy a kistermelők számára az árusítási lehetőséget az 
önkormányzat ingyenesen biztosítja, akik hétfőn és csütörtökön is árusíthatnak. Ezzel 
ellentétben a meglévő kirakodó heti piac a korábban megszokott elvek szerint működne és az 
ottani bevétel a Kft. bevételét képezné.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásos rendelettervezet 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

4/2024. (III.28.) önkormányzati rendelete

A vásárokról és piacokról szóló 4/2000. (TV.25.) önkormányzati rendelet
hatályon kívül helyezéséről

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásos előterjesztés elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

40/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP-1.1.3-16- 
BA1-2017-00005 azonosító számú, Fedett piac megvalósítás Sásdon 
elnevezésű pályázati projektje eredményeként a Sásd, Hősök tere 1. szám 
alatti ingatlanon felépített Piac Korzó épületében helyi termelői piacot 
létesít a helyi gazdaság élénkítése, a mezőgazdasági és 
élelmiszerelőállítás hagyományos értékeinek fenntartása, valamint a 
kézműves termékek fogyasztóhoz való közvetlen eljuttatása, a lakosság 
termelői termékekkel történő jobb ellátás érdekében.

A képviselő-testület a helyi termelői piac üzemeltetési feladataival, 
továbbá a meglévő heti kirakodó piac üzemeltetésével a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft-t bízza meg, a jegyzőkönyv 
mellékletében foglalt üzemeltetési szerződés alapján. A képviselő- 
testület az üzemeltetési szerződést elfogadja, annak aláírására a 
polgármestert felhatalmazza.

Határidő: a piac megnyitására 2024. június 1.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

3./ 2024. évi Közbeszerzési Terv elfogadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés -  a 2024. évi közbeszerzési tervről -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásos előterjesztés mindenki kézhez 
kapta. Javasolta a testületnek a 2024. évi Közbeszerzési Terv elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

41/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzatának 
2024. évi közbeszerzési tervét elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

9



4./ Sásdi Általános Iskola átszervezésének véleményezése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy Bognár László, a Szigetvári Tankerületi 
Központ Tankerületi igazgatója levélben megkereste az önkormányzatot a Sásdi Általános 
Iskola 2024. évi intézményi átszervezésével kapcsolatban. Kezdeményezte a feladatellátási 
helyre felvehető nemzetiségi nyelve tanuló sajátos nevelési igényű tanulók létszámának 
megállapítását. Az átszervezés a tanulók számára hátrányt nem jelent.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a 
napirendi pontot, a testületnek elfogadásra javasolja az írásbeli előterjesztés elfogadását.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásos határozati javaslat 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

42/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetvári Tankerületi 
Központ fenntartó megkeresésére a Sásdi Általános Iskola átszervezését 
véleményezi, a német nemzetiségi általános iskolai oktatásban részt vevő 
sajátos nevelési igényű tanulók létszámának megállapítását támogatja.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Fonvódligeti üdülési díjak megállapítása
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés -  az üdülési díjakról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy az idei évben a lapos tetős üdülő 
üzemelne. A kétszintes üdülő üzemeltetésénél akadályok merültek fel, ezért ebben az évben 
nem tudják kiadni, egyrészt felújítási munkák lesznek, másrészt a főzéshez szükséges 
személyzet nem megoldott. A díjemelés mértéke 15 %, illetve 8 %-os.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a 
napirendi pontot, a testületnek elfogadásra javasolja az írásbeli előterjesztés elfogadását.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásos előterjesztés elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
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Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

43/2024, HII.26.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt 2024. évi fonyódligeti üdülési díjakat 
elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6./ Szociális tüzelőanvau támogatás igénylése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kimutatásról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásban kiadott határozati javaslatot 
mindenki kézhez kapta.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a 
napirendi pontot, a testületnek elfogadásra javasolja az írásbeli előterjesztés elfogadását.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek elfogadásra.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

44/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete igénylést nyújt be 
a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
támogatásra. A képviselő-testület 282 köbméter kemény lombos tűzifa 
beszerzésére igényel támogatást, melyhez 716.280,-Ft önerőt biztosít saját 
költségvetéséből.
Az önkormányzat a pályázati kiírás feltételei szerint a rászorulóknak 
térítésmentesen ellenszolgáltatás nélkül biztosítja a tűzifát, melynek 
házhozszállítását saját költségvetéséből biztosítja.

Határidő az igénylés benyújtására: 2024. április 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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7./ Újszülött köszöntő program indítása
Előadó: Dr. Jusztínger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző
r

Írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, fontos megbecsülni a gyermekes családokat. A program 
kapcsán fontos, hogy egyrészt hasznos dolgokat szeretnének a csomagban elhelyezni, másrészt 
pedig olyan ajándéktárgyakat, amelyek a közösséghez való tartozást is kifejezik. Szeretnék a 
program lógóját elrejteni a legtöbb terméken, amit helyben szeretnének megterveztetni. Ez 
lehetne ajtóra kiakasztható köszöntő tábla is. Ennek is valószínűleg lesz költsége. Időpontban 
is gondolkodott a bizottság, pontosabban, hogy ez mikor történhet meg. A babaköszöntő 
program elindulhat már, esetleg a polgárköszöntő, -megjelenítő akciót később is ki lehetne 
kidolgozni. El kell eldönteni azt is, hogy kik köszöntenék a családot. Véleménye szerint 
célszerűbb, ha még a szülés előtt teszik meg, mint a gyermekágyas időszakban.

Dr. Jusztínger János polgármester véleménye szerint a Népjóléti Bizottság elnöke, a jegyző 
és a polgármester tegyen látogatást a családnál.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a 
napirendi pontot, a testületnek elfogadásra javasolja az írásbeli előterjesztés elfogadását.

Dr. Jusztínger János polgármester megköszönte jegyző asszonynak és intézményvezető 
asszonynak a közreműködését. Javasolta a testületnek az írásos előterjesztés elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

45/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekvállalás 
ösztönzése, a gyermeket vállaló családok elismerése érdekében Sásdi 
Baba Program néven újszülött köszöntő programot indít, melynek 
keretében minden sásdi lakos, helyben életvitelszerűen élő várandós nő 
gyermeke születésekor ajándékcsomagot kap. A program költségét, 800 
ezer forintot a képviselő-testület az önkormányzat költségvetésében 
tervezi.

Határidő: a program indítására 2024. június 1.
Felelős: Dr. Jusztínger János polgármester
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8./ Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormám zatának támogatása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztintier János polgármester elmondta, hogy a nemzetiségi önkormányzat kérelmet 
nyújtott be a roma kulturális élet színvonalának fenntartására és segítésére, ehhez kért 
támogatást a várostól. Javasolta a testületnek, hogy 1.500 eFt működési támogatást nyújtsanak 
a nemzetiségi önkormányzatnak.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

46/2024. (III.26.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Roma 
Nemzetiségi Önkormányzata részére a kérelemben foglalt célra (a roma 
kulturális élet megszervezése) 1.500.000,-Ft vissza nem térítendő 
támogatást biztosít.
A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét a megállapodás 
aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést, a képviselő-testületi zárt ülés keretében folytatta ülésezését.

Kmft.

------- -

Koszorús Tímea
jegyző
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Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária

Urvald Péter
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. március 26. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Koszorús Tímea

Nagy Lajos László

Dr. Kajdon Béla

Dr. Hevesi Éva

Baranya Vármegyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Zima István 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Orbán Éva 

Hajós Angéla 

Merk Zsolt

Győri-Korom Viktória 

Orsós Józsefné 

Bíró Józsefné


